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9. Rondvraag
10. Sluiting

Opening

Maurits Bouma opent de Algemene Ledenvergadering om 20:03
Maurits zegt dat conform de motie Tol het ismuslied zal worden ingezet.
Het ismuslied wordt gezongen.

Vaststellen agenda

Maurits Bouma leest de agenda voor.
Maurits vraagt of er nog toevoegingen of wijzigingen zijn voor de agenda vanuit de ALV.
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Mededelingen

Maurits Bouma heet de aanwezigen welkom op de ALV. Hij zegt dat het doel van deze ALV
is om een kandidaatsbestuur te verkiezen, dat in september dit jaar het huidig bestuur op zal
volgen. Hij zegt dat er nog een aantal mensen onderweg zijn naar de ALV.
Maurits vraagt of er bezwaar is tegen het opnemen van de ALV voor de notulen.
Er is geen bezwaar; vanaf dit punt wordt de ALV opgenomen.
Maurits legt de regels van de ALV uit.

Maurits zegt dat er op de halfjaarlijkse ALV toezeggingen gedaan zijn, en dat hier
mededelingen over zijn:
Maurits zegt dat de verbeterde stukken van de vorige ALV op expliciet verzoek van de ALV
meegestuurd zijn met de uitnodiging voor deze ALV.
Maurits zegt dat de termijn waarop de ismus-app en de site gereviseerd zouden worden
voor de ismusreis lag. Hij zegt dat wat de site betreft dit gelukt is, maar dat omdat het
contactpersoon van Grouplink erg lastig te bereiken was en belafspraken miste, er lastig
vooruitgang geboekt kon worden, Hij zegt dat de secretaris anderhalve week voor de reis
niet meer kon inloggen op het adminpanel van de app, waardoor er niets meer kon
gebeuren. Hij zegt dat het wachten is op een reactie vanuit GroupLink.

Yusuf Aslaner vraagt wat het quorum is.
Maurits legt uit dat het quorum een lijst van alle stemgerechtigden is, inclusief de
aanwezigen en de niet aanwezigen die iemand gemachtigd hebben.

Noortje Lamers zegt dat ze een verhoging van de post traktaties wil aanvragen, aangezien
er door het afboeken van het lustrumbier een bedrag vanaf is gegaan. Ze zegt dat om het
jaar vol te maken er honderd euro extra nodig is.
Maurits Bouma vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de bovenstaande verhoging.
Boris de Geest vraagt wat Berend Kooiker zijn overschot is.
Berend zegt dat hij zijn streefbedrag zal halen.

De verhoging van de post traktaties met honderd euro wordt per acclamatie aangenomen.
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Maurits sluit de mededelingen af met de feitjes van de dag.

Bespreken notulen 85e ALV

Maurits Bouma vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen.

Pagina 1:
Gijsje van Nieuwstraten zegt dat haar naam zonder tussenvoegsel benoemd staat.
Joos Rutjens zegt dat er in de opsomming van machtigingen maar één puntkomma staat.

gehele notulen
Joos zegt tegen Tristan Hoenselaar proficiat voor de notulen.
Bart Krans zegt namens Tessa van Weerdhuizen ook proficiat.

Vaststellen notulen 85e ALV

De notulen worden per acclamatie aangenomen.

Bespreken kandidaten XXIIe Kandidaatsbestuur

Maurits Bouma zegt dat hij de ALV wil informeren dat het gaat om het XXIIe
Kandidaatsbestuur, dat het XXIIIe bestuur zal vormen. Hij zegt dat het verschil wordt
gevormd door het feit dat het Ie bestuur nooit een Kandidaatsbestuur is geweest.
Maurits zegt dat elke kandidaat twee minuten spreektijd krijgt om zichzelf voor te stellen,
waarna de leden van de ALV vragen mogen stellen aan de kandidaat.

Sem Hollema krijgt het woord.
Sem zegt dat die Sem is, 19 jaar oud is, en uit Friesland komt. Die zegt dat die eerst niet
zoveel met ismus had, en vooral bezig was met Kunde en de studie, maar toch besloten had
een commissie te gaan doen. Gedurende het jaar werd ismus steeds leuker. Sem zegt dat
die hoopt het goede gevoel dat die kreeg bij ismus wil voortzetten in een bestuursjaar.
Sem zegt dat diens eerste voorkeursfunctie secretaris is, omdat die taal leuk vindt, en dat
diens tweede voorkeur uitgaat naar penningmeester.

Maurits Bouma vraagt of iemand een vraag of opmerking heeft voor sem.

Joos Rutjens zegt dat hij het leuk vindt dat Sem secretaris wil worden, en vraagt hoe
Przewalskipaard gespeld wordt.
Sem zegt dat die het niet weet.
Maurits vraagt om een poging van Sem.
Sem waagt zich er niet aan.

Boris de Geest zegt dat men als penningmeester koekjes moet halen, en vraagt welke
koekjes Sem op de kamer wil leggen.
Sem zegt Bastognekoekjes te willen leveren.

Aïscha Rijnen vraagt wat Sems favoriete activiteit was dit jaar.
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Sem zegt dat dit het Kennismakingsweekend was, omdat die daar heel veel leuke mensen
heeft leren kennen.

Bart Krans zegt dat je als secretaris zeker moet weten dat ismus met een kleine letter
begint, maar dat Sem in diens brief ismail met een hoofdletter geschreven heeft. Hij vraagt
of hier verandering in zal komen.
Sem zegt absoluut.

Bart zegt dat Sem ook penningmeester wil worden, en vraagt welke activiteit die zou
organiseren als ismus al het geld in de wereld ter beschikking had.
Sem zegt dat die een reis met heel veel dure activiteiten erin zou willen neerzetten,
bijvoorbeeld met een pretparkbezoek erbij.

Joos Rutjens zegt dat de secretarissen de meest legendarische uitjes hebben, en vraagt
welk uitje Sem zou willen organiseren voor diens voorgangers.
Sem zegt dat die een reis naar Friesland zou willen organiseren om te gaan Fierljeppen

Wouter Kip vraagt wat Sems pronouns zijn.
Sem zegt dat diens pronouns die/diens of anders hij/hem zijn.

Karlijn Verbaan vraagt of Sem een zonmens of een maanmens is.
Sem vindt zichzelf een maanmens.

Storm Stekelenburg vraagt wat Sems lievelingskleur is.
Sem zegt dat dat oranje is.

Bart vraagt of Sem Nijmegen of Friesland beter vindt.
Sem zegt Nijmegen

Aïscha Rijnen vraagt wat Sems meest slechte eigenschap is.
Sem zegt dat die snel overprikkeld kan worden.
Merel Graafmans vraagt hoe Sem het overprikkeld worden wil gaan combineren met het zijn
van een bestuurslid.
Sem zegt dat die af en toe tijd voor zichzelf zal nemen.

Boaz Klep vraagt hoe het met Sems BSA en kamersituatie staat.
Sem zegt dat die een tijdelijke kamer heeft, en dat die nog twee vakken moet voor diens
BSA en dat dat wel goedkomt.

Isabel Berentsen vraagt of Sem als penningmeester een scheurkalender zal aanschaffen.
Sem zegt dat dat in overleg met de rest van het bestuur besloten moet worden.
Isabel vraagt hoe het zou zitten als die het zelf moest bepalen.
Sem zegt dat die er dan niet zou komen.

Joos vraagt hoe Sem tegenover afko’s staat.
Sem vindt ze leuk maar kent er niet veel, en vindt gebruik ervan slecht in een formele
situatie.
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Joos zegt dat Sems favoriete kleur oranje is en vraagt hoe die tegenover de monarchie
staat.
Sem zegt weinig te hebben met het koningshuis.
Bart vindt dat Joos een te politieke vraag stelt.

Boaz vraagt wat voor een nieuwe commissie Sem zou willen.
Sem zegt daar niet over te gaan, maar zegt een commissie t.b.v. de impact op het milieu
een goed idee te vinden.

Karlijn vraagt wat Sem het mooiste waddeneiland vindt
Sem zegt Terschelling.

Bart vraagt of Sem de Kascontrolecommissie of de Raad van Advies leuker vindt.
Sem zegt niet te kunnen kiezen.

Isabel vraagt welke kamerdienst van deze week Sem het leukst vindt.
Sem zegt dat die alleen vandaag met Isabel en Karlijn heeft meegemaakt, maar dat haar
favoriet Bart en Tessa is, want dat is een bijzondere dag door de formatie.

Sam van Huizen krijgt het woord.
Sam zegt dat hij Sam, is 21 jaar oud is en uit Twente komt. Hij zegt de vereniging prettig te
vinden en als commissielid te hebben ontdekt dat het leuk is om dingen te organiseren. Hij
vond de reis vooral heel leuk om te organiseren en zegt ‘vo voor de reis. Hij zegt dat hij
intern wil worden omdat hij wil leiden en goed kan verbinden. Als tweede functie wil hij
penningmeester worden, omdat hij dat zelf zijn tijd kan inplannen, en hij het een leuke
uitdaging vindt omdat hij nog niet kan boekhouden.

Bart Krans zegt dat het leuk is dat Sam als tweedejaars solliciteert. Hij zegt dat Sam, niet als
enige, ismus heeft beschreven als een warm bad. Hij vraagt of Sam dan ook open is voor
het begroten van een ismus-spa.
Sam zegt dat hij daar zeker voor open is als daar ruimte voor is in de begroting.

Boris de Geest vraagt of Sam als tweedejaars bereid is om studievertraging op te lopen.
Sam zegt van wel.
Boris vraagt welke koekjes Sam wil kopen voor op de kamer.
Sam zegt suikerbruintjes te willen inslaan.

Eva Verhofstad vraagt wat Sams pronouns zijn.
Sam zegt dat zijn pronouns hij/hem zijn.

Aïscha Rijnen vraagt wat Sam zou doen als een commissie niet naar hem zou luisteren als
intern.
Sam zegt dat hij eerst zou gaan zitten met de voorzitter en dan kijken of het wel lukt, als niet
dan zegt hij in overleg met het bestuur te willen ingrijpen.

Yusuf Aslaner vraagt hoe Sam als intern de commissies sociaal veilig wil houden voor
gemarginaliseerde groepen en hoe hij ervoor wil zorgen dat er geen micro-agressies
plaatsvinden.
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Sam zegt dat dit lastig is, omdat je een hoop leden hebt. Hij zegt dat dit soort problemen
bestuursbreed moeten worden aangepakt, met heldere regels en ook het handhaven
daarvan.

Storm Stekelenburg vraagt of hij als penningmeester voor het verkameren van de
ismuskamer is.
Sam zegt de ismuskamer belangrijker dan geld te vinden.

Annick Poos vraagt waarom Sam dit jaar pas heeft gesolliciteerd.
Sam zegt dat hij vorig jaar spijt had en dat hij het daarom dit jaar geprobeerd heeft.

Geri van Grunsven vraagt wat Sams slechtste eigenschap is.
Sam zegt dat hij nogal eens denkt dat hij gelijk heeft wanneer dit niet het geval is.

Fieke Hendriks vraagt of hij wel durft toe te geven als hij het fout heeft.
Sam zegt dat hij hier eerder tijdens de reis wel de mist in is gegaan maar dat hij hiervan
geleerd heeft.

Fieke vraagt wat Sams prioriteiten zijn bij het indelen van de commissies.
Sam wil vooral de jaarlagen gebalanceerd houden binnen de commissies.

Bart zegt dat je als penningmeester vaak een andere visie hebt dan de rest van het bestuur,
en vraagt hoe Sam eventuele meningsverschillen denkt op te gaan lossen.
Sam zegt dat hij dat eerst op een individueel niveau wil gaan bespreken, en alleen als het
nodig is de rest van het bestuur erbij wil halen.

Boaz Klep vraagt welke commissie(s) Sam wil opheffen.
Sam antwoordt de Sportcommissie te willen opheffen.
Boris de Geest vraagt waarom Sam dit wil doen.
Sam zegt dat hij dit wil doen omdat de Sportcommissie en de Informele
Activiteitencommissie in elkaars vaarwater zitten en beter samengevoegd kunnen.

Isabel Berentsen vraagt hoe Sam ermee om wil gaan dat mensen binnen het bestuur meer
naar hem op kunnen kijken omdat hij derdejaars is.
Sam hoopt dat dat niet gebeurt. Als dit wel plaatsvindt, wil hij vooral blijven communiceren.

Sien Doreleijers vraagt wat voor activiteit Sam wil organiseren voor de ALU
Sam zegt dit nog te moeten overleggen.
Sien vraagt of Sam Bregje of de Dromaai leuker vindt.
Sam antwoordt de dromaai.

Joos vraagt of Inter Milan de Champions League gaat winnen.
Sam zegt van wel.

Bart vraagt wat Sam zou doen als ismus oneindig veel geld had.
Sam zegt dat hij dan de Efteling zou afhuren.
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Geri vraagt wat Sam zou doen als Inter Milan de halve finale van de Champions League zou
spelen tijdens een ismusborrel.
Sam zegt dat hij stiekem zou kijken.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of Sam zich meer eiwit of eigeel voelt.
Sam voelt zich eiwit.
Tessa vraagt waarom.
Sam zegt dat hij, net als eigeel, dicht bij de schil zit.

Karlijn verbaan vraagt of Sam een zon- of maanmens is.
Sam zegt een ,manmens te zijn.

Ivar Woutersen vraagt welke kleur Sams aura heeft.
Sam zegt paars.

Storm vraagt om Sams lievelingskleur.
Sam zegt oranje.

Bram van den Bogert vraagt wat Sams lievelingsgetal is.
Sam zegt 15.

Isabel vraagt of hij kaas in het eten zou doen, mocht hij kookteam zijn op een KMW.
Sam zegt niet te kunnen koken, en dat dit waarschijnlijk dus niet zou lukken
Boris de Geest vraagt wat er dan zou gebeuren als hij moet koken met diner rouler.
Sam zegt dat dat al is voorgekomen, en dat Eva toen alles geregeld had.
Tessa vraagt wat er gaat gebeuren met eetacties als hij niet kan koken.
Sam zegt ze wel te willen bedenken, maar het is beter voor iedereen als hij ze niet maakt.
Hij wil wel afwassen.

Joos Rutjens vraagt wat Sams favoriete kroeg is.
Sam zegt de TKB.

Bram van den Bogert vraagt wat Sams favoriete activiteit is en hoe hij die wil verbeteren.
Sam zegt dat zijn favoriete activiteit de ismusreis is en dat hij daarvoor een draaiboek wil
schrijven.

Ivar Woutersen zegt dat als de ismuskamer verkamerd wordt er veel geld vrijkomt, en vraagt
om Sam dit geld in de ismusical wil steken.
Sam zegt dat dat flink wat geld gaat kosten, maar hij heeft wel een alternatief: hij wil met het
KKB drunken theatre doen voor rag.
Merel Graafmans zegt toe dat ze meedoet aan het drunken theatre.

Bart zegt dat de huidige penningmeester planten heeft gekocht, maar dat de plant Marco in
de weg staat. Hij vraagt wat Sam met Marco wil doen.
Sam zegt dat als Marco nog leeft dat hij hem dan wil houden.

Bart vraagt wat Sams favoriete plek op de ismuskamer is om te gaan zitten of liggen.
Sam antwoordt dat zwarte bankje.
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Wouter Kip krijgt het woord.
Wouter zegt dat hij Wouter is, en zegt Bongiorno. Hij zegt dat zijn pronouns hij/hem zijn, dat
hij uit Twente komt maar dat hij al anderhalf jaar in Nijmegen woont. Hij zegt eerst
Amerikanistiek te hebben gestudeerd, maar nu gelukkig bij ismus zit. Hij zegt in zijn vrije tijd
sociaal te zijn, en dat hij veel banden legt. Hij zegt dat zijn voorkeursfunctie intern is, hij wil
graag contactpersoon zijn, en wil veel praten en overleggen en daarmee de commissies
vooruit helpen. Hij zegt dat hij bij veel commissies actief is geweest. Zijn tweede functie is
extern vanwege het sociale aspect. Hij zegt meer geld op te willen halen omdat hij vindt dat
er dit jaar te veel geld over de balk is gesmeten door de huidige penningmeester.

Boris de Geest zegt beste functie en vraagt hoe Wouter dan meer geld wil ophalen.
Wouter zegt een open persoon te zijn en goed met bedrijven te kunnen praten.
Boris vraagt of Wouter nieuwe ideeën heeft voor sponsordeals.
Wouter zegt dat de ismus-membercard te weinig aandacht krijgt en dat hij meer wil
samenwerken met de Molenstraat.

Melle Wassink zegt dat de reis leuk was, maar dat hij daar een aantal problematische
uitspraken van Wouter heeft gehoord. Hij zegt dat Wouter een Aziatische vrouw “kutchinees”
heeft genoemd, en dat hij tegen een mede-ismi heeft gezegd “ga terug naar je eigen land,
oh wacht dat heb je niet” omdat deze een Koerdische achtergrond heeft. Hij zegt dat Wouter
deze ismi ook meerdere keren heeft benaderd over diens “wokisme” en diens politieke
achtergrond. Hij vraagt hoe Wouter met dergelijke uitspraken bestuurslid wil worden van een
inclusieve vereniging als ismus.
Wouter zegt dat dit een terecht punt is. Hij zegt dat hij met de ismi in kwestie in gesprek is
gegaan. Hij zegt dat hij veel praat voordat hij denkt en dat hij het fijn en belangrijk vindt dat
hij hierop is aangesproken. Hij biedt zijn excuses aan en zegt dat hij er aan wil en gaat
werken.
Yusuf Aslaner vraagt hoe Wouter dan wil zorgen voor een sociaal veilige cultuur, ook voor
gemarginaliseerde groepen.
Wouter zegt dat hij daarover gesprekken wil aangaan, en biedt nogmaals zijn excuses aan
voor zijn uitspraken. Hij zegt dat ismus helaas grotendeels wit is, en dat het daarom extra
belangrijk is dat er meer op sociale veiligheid gelet wordt.

Aïscha vraagt hoe het kon dat het bestuur hier niets aan gedaan heeft.
Berend Kooiker zegt dat het bestuur hier geen signalen of klachten over heeft meegekregen,
en dat als die er wel waren geweest, het bestuur hier natuurlijk op had gehandeld.
Maurits Bouma zegt dat er binnen ismus een vertrouwenscontactpersoon is, namelijk Gerry
van der Kamp-Alons

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze vindt dat dit soort zaken minder op de persoon zelf en
meer algemeen behandeld moet worden, omdat het niet de bedoeling is dat namen van
mensen die niet zelf deelnemen aan de discussie erbij worden gehaald als het een mogelijk
vervelend onderwerp kan betreffen voor die persoon.
Maurits zegt het hier in principe mee eens te zijn.
Melle zegt dat hij het in dit geval belangrijk vond om het te benoemen, en dat hij het met de
ismi in kwestie hierover had gehad van tevoren.
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Bart Krans vraagt wat Wouter mee gaat nemen vanuit de USA.
Wouter zegt dat hij ismus op elk punt fijner vindt dan USA. Hij wil wel meer hechtheid in de
vereniging krijgen.

Merel zegt dat de eerstejaars een hechte groep zijn. Ze vraagt hoe Wouter dat wil behouden
zonder dat de nieuwe eerstejaars daar last van hebben.
Hij wil de ismuskamer toegankelijker maken, en mensen zich daar meer op hun gemak laten
voelen.

Bart vraagt wat Wouters favoriete commissie is.
Wouter zegt loyaal te zijn aan Groot Feest.

Boris vraagt wat Wouter zou doen als hij geen van zijn voorkeursfuncties krijgt.
Wouter zegt dat hij en de andere kandidaten al veel besproken hebben en dat hij openstaat
voor voorzitter.

Karlijn Verbaan vraagt of Wouter een zonmens of een maanmens is.
Wouter zegt een maanmens want hij leeft 's nachts.
Karlijn vraagt hoe een bestuur met 3 maanmensen werkt.
Wouter hoopt dat de overige twee voor goede afwisseling zorgen.

Storm Stekelenburg zegt dat Wouters achternaam Kip is, en vraagt of hij een ei kan leggen.
Wouter zegt dat hij zijn best gaat doen.

Fieke Hendriks zegt dat zij en Wouter samen in een commissie zaten, en vraagt wat hij zou
aanpassen aan die commissie.
Wouter zegt niet alleen maar eerstejaars in één commissie te willen zetten.
Fieke vraagt of hij wil dat de commissie meer steunt op de intern, of op de ouderejaars in
een commissie.
Wouter zegt dat hij een combinatie wil.

Joos vraagt wat Wouter ervan zou vinden als de Achterhoek en Twente verward zouden
worden.
Wouter zegt dat dat belachelijk is.

Kim van den Broek vraagt of ze recht hebben op carnaval in Twente.
Wouter zegt dat iedereen recht heeft op carnaval, maar Twente zeker.

Boaz Klep vraagt hoe het staat met Wouters BSA.
Wouter zegt dat hij nog drie vakken moet, maar alle vertrouwen heeft.

Cas Theeuwen zegt dat Wouter commissaris intern wil worden, maar is vooral nieuwsgierig
naar zijn mening over Limburg.
Wouter zegt geen afkeur te hebben aan niemand.

Annick Poos vraagt hoe buongiorno Wouter zich voelt.
Wouter zegt dat hij van 3 naar 2 is gegaan maar hierna naar 8.
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Tessa van Weerdhuizen zegt dat Wouter in de BiM-commissie heeft gezeten, en vraagt om
zijn favoriete broertje.
Wouter zegt Mundus, omdat hij daar het meeste contact heeft gehad met de kandidaten.
Tessa vraagt hoe het contact gaat.
Wouter zegt dat het al goed gaat en dat ze samen gaan eten voor het BiM-feest.

Aïscha Rijnen vraagt wat Wouter als extern wil doen met de ismus-affariscommissie.
Wouter zegt open te staan voor hulp.
Aïscha vraagt of hij een sponsordeal wil met de TKB.
Wouter wil dit wel maar vindt het niet reëel.

Joos Rutjens waar hij met het extern uitje wil dineren.
Wouter zegt in Twente want daar hebben ze high class voedsel.

Aïscha zegt dat Wouter anderhalf jaar in Nijmegen woont, en vraagt hoe hij nog steeds een
accent heeft.
Wouter zegt dat zijn accent is wedergekeerd, en zegt dat hij van tukkerse trots houdt.

Tessa zegt dat Sofie den Ouden wil dan Wouter cola zegt.
Wouter zegt cola.

Boris vraagt wat er eerder was, de kip of het ei.
Wouter zegt Kip want hij heeft nog nooit een ei gelegd.

Tessa vraagt of Wouter meer eigeel of eiwit is.
Wouter denkt eigeel omdat hij meestal heel, maar wel te breken is.

Aïscha vraagt wat Wouters valkuil is.
Wouter zegt dat hij veel zegt zonder na te denken.

Fieke zegt dat Wouter veel roddelt, en dat dat als bestuur niet hoort, en vraagt hoe hij dit
gaat aanpakken.
Wouter zegt dat hij vier mede-KKB'ers heeft waar hij zijn eitje bij kan leggen.

Ivar Temmink krijgt het woord.
Ivar zegt dat hij Ivar is, 19 jaar oud is, en dat hij zichzelf verkiesbaar stelt voor het bestuur.
Hij zegt dat hij zich aan het begin van het jaar niet veel bezig hield met ismus, maar dat hij
nu hij hier woont meer ingerold is. Hij zegt dat treinen, gamen en voetbal in Ruurlo zijn
hobby’s zijn. Hij zegt dat zijn voorkeursfunctie voorzitter is omdat hij een open persoon is en
makkelijk te bereiken is, en goed is in het houden van overzicht. Hij zegt dat zijn tweede
functie extern is, omdat hij graag dealtjes sluit met bedrijven.

Melle Wassink vraagt waar Ivar met de trein naar op ismusreis wil.
Ivar zegt dat hij naar Japan wil omdat de treinen daar heel hard gaan.

Sem Hollema vraagt wat de favoriete Nederlandse trein van Ivar is.
Ivar antwoordt dat dat de Mat ’64 is
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Sem vraagt wat Ivars favoriete biertje is.
Ivar zegt een halve liter weizen.

Yusuf Aslaner vraagt wat Ivars pronouns zijn.
Ivar zegt dat zijn pronouns hij/hem zijn.

Annick Poos vraagt hoe Ivar denkt met de trein naar Japan te kunnen gaan.
Ivar zegt dat er een trein is in Rusland. Hij zegt dat je alleen geen 26 uur in de trein wil,
liever nog langer.

Merel Graafmans zegt dat Ivar voorzitter wil worden, en vraagt of hij wél het verschil weet
tussen Merlijn Wendt en Cas Theeuwen.
Ivar zegt van wel, Merlijn komt namelijk uit Amersfoort en Cas uit Winterswijk.

Lux van Andel vraagt wat Ivars favoriete station is.
Ivar antwoordt het historische Haarlem centraal.

Joos Rutjens zegt dat Ivar voorzitter wil worden en vraagt wat hij zou doen als hij op zee zou
zitten als kapitein, maar er een tweede kapitein zou komen die het roer overneemt.
Ivar zegt dat hij zou vragen waarom de tweede kapitein het roer over wil nemen, en het
gesprek aangaan. Als het nodig blijkt zou hij het afdwingen dat deze het roer teruggeeft.

Boris de Geest vraagt hoe het zou gaan als er een tweede machinist zou zijn op een trein.
Ivar zegt dat dat ongeveer hetzelfde zou gaan.

Boris zegt dat Ivar een nieuw lid van Goalbatsjov is, en vraagt wat hij te bieden heeft.
Ivar zegt dat hij doelpunten te bieden heeft.

Ava Jongerden vraagt of Ivar Ede-Wageningen mooi gaat vinden als die af is.
Ivar zegt van niet omdat het te modern is.

Sem vraagt hoe Ivar een bestuursfunctie gaat combineren met voetbal.
Ivar zegt dat hij in Nijmegen een club gevonden heeft, en dat die soepel zijn.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of Ivar met de voorzittersfunctie ook lid van de SVM wil
worden.
Ivar zegt dat hij het nog niet van plan was maar dat hij het misschien wel doet.

Merel vraagt voor welke voetbalclub Ivar zich aangemeld heeft.
Ivar zegt dat hij zich aangemeld heeft voor de Trekvogels.

Cas Theeuwen vraagt welke plant Ivar zou zijn als hij een plant was.
Ivar zou een Hortensia zijn.

Storm vraagt of Ivar het een goed idee vindt om de ismuskamer om te toveren tot een
station.
Ivar zegt dat hij wel iets met modeltreinen voor zich ziet.

11



Boris vraagt hoe Ivar denkt meer geld op te halen voor ismus en hoeveel meer
membercarddeals hij wil gaan regelen.
Ivar zegt dat hij meer bedrijven wil regelen en intensiever met de molenstraat wil
samenwerken, en dat hij de voorzittershamer wil laten sponsoren.

Joos vraagt wat Ivars favoriete plaats in de Achterhoek is.
Ivar zegt dat dat Ruurlo is, maar dat Baak een sterke tweede plek inneemt.

Karlijn Verbaan vraagt of Ivar een zonmens of een maanmens is.
Ivar zegt dat hij zich een zonmens voelt.

Boaz Klep vraagt hoeveel studiepunten Ivar heeft
Ivar antwoordt dat hij er 42 heeft, maar bedenkt zich, hij heeft er 48.
De ALV barst in applaus uit.
Ivar bedenkt zich nog een keer, hij heeft eigenlijk 36 punten.
De ALV valt stil.

Ava vraagt wat Ivars favoriete drankje zou zijn als bier niet bestond.
Ivar antwoordt dat dit Bitter Lemon is.

Boris vraagt waar Ivar wil gaan eten met een extern uitje.
Ivar antwoordt dat hij dan bij de Duif in Ruurlo wil gaan eten.

Aïscha Rijnen vraagt wat Ivars slechtste eigenschap is.
Ivar zegt dat hij soms in een discussie niet serieus is.
Aïscha vraagt wat Ivars favoriete activiteit dit jaar was.
Ivar zegt dat dit de ismusreis was.
Aïscha vraagt wat Ivar gaat zingen bij de karaoke in de introweek.
Ivar zegt dat dat iets van Suzan en Freek gaat worden.

Kim van den Broek vraagt wie Ivars favoriete huisgenoot is.
Ivar zegt dat dat Ruben is.

Joos vraagt wat Ivar vindt van smoken in een dierentuin voor een toekomstig voorzittersuitje.
Ivar antwoordt dat hij dan liever gaat smoken in het spoorwegmuseum.

Yusuf Aslaner vraagt wat Ivars favoriete songfestivalnummer is dit jaar.
Ivar zegt dat hij dat niet zeker weet en niet politiek wil doen dus hij zegt maar Zweden.

Bart Krans vraagt of Ivar straks mee gaat naar de TKB.
Ivar zegt van wel maar waarschuwt dat hij geen geld heeft.

Sem Hollema vraagt of Ivar liever boven- of onderin zit in een dubbeldekker intercity.
Ivar zegt dat hij liever onderin zit.

Tessa van Weerdhuizen vraagt wat Ivar van de overige functies vindt.
Ivar zegt dat hij ervoor openstaat om een andere functie te doen, maar dat hij administratief
niet heel sterk is.
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Merel Graafmans zegt dat de interpunctie heel slecht was in Ivars brief.
Ivar zegt dat hij daar aan wil werken, en dat hij veel wil leren dit jaar.

Aïscha vraagt wat Ivar anders zou doen dan het huidige bestuur.
Ivar zegt dat hij meer met de membercard wil doen.

Yusuf vraagt hoe Ivar wil zorgen voor inclusiviteit en diversiteit binnen de vereniging.
Ivar zegt dat hij actief wil zorgen voor een open sfeer en misschien wel een commissie wil
oprichten hiervoor.

Bram van den Bogert vraagt wat Ivars favoriete kroeg in Nijmegen is.
Ivar zegt dat dat de TKB is.

Bart vraagt of Ivar liever met de Sprinter of Intercity reist.
Ivar heeft liever de Intercity

Merel vraagt of Ivar een partnerschap wil met de NS.
Ivar zegt dat hij dat een leuk idee vindt, dat hij dan kaartjes met vriendenkorting wil.

Bart zegt dat je als voorzitter het gezicht bent van de vereniging, en vraagt hoe hij wil
omgaan met toekomstige eerstejaars.
Ivar wil zichzelf en de vereniging vooral als toegankelijk profileren.

Fieke Hendriks vraagt hoe Ivar de verbinding tussen eerstejaars en ouderejaars wil
verbeteren.
Ivar wil dit doen aan de hand van de commissies, en wat meer toegankelijkheid op de
kamer.

Joos vraagt of Ivar bereid is om geld op te halen voor een werkend koffiezetapparaat.
Ivar zegt van wel.
Maurits Bouma zegt dat er deze week voor de derde keer dit jaar een nieuwe is besteld.

Ivar Woutersen vraagt of Ivar Temmink meedoet aan drunken theatre.
Ivar Temmink zegt toe, mits er louter halve liters gedronken worden.
Annick Poos vraagt waarom Ivar Temmink geen hele liters wil.
Ivar Temmink zegt dat het dan te lang duurt.

Eva Verhofstad krijgt het woord.
Eva groet de ALV en zegt dat ze Eva is, twintig jaar oud is en eerstejaars is. Ze zegt dat ze
actief is bij ismus als lid van de reiscommissie. Ze houdt van literatuur en kunst, en haakt en
schildert graag. Ze zegt dat ze het ook heel leuk vindt om musea te bezoeken. Ze wil graag
ofwel voorzitter ofwel intern worden, omdat ze het leuk zou vinden om mensen te
ondersteunen, zowel binnen een bestuur als binnen commissies. Het lijkt haar ook heel leuk
om het gezicht te worden van ismus, en ze wil graag naar nieuwe en bestaande leden een
gevoel van warmte uitstralen.

Fieke Hendriks vraagt waarom Eva zich pas na de deadline heeft aangemeld als KKB’er.
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Eva antwoordt dat ze er lang over heeft nagedacht om zich aan te melden, omdat ze in haar
huidige situatie heel gelukkig was en daardoor een beetje terugschrok voor een grote
verandering als een bestuursjaar. Ze zegt dat Sam van Huizen in de reiscommissie veel
heeft lopen lobbyen bij haar om de twijfel weg te nemen. Ze heeft inmiddels ook vrede
gekregen met de studievertraging, zegt ze.

Kim van den Broek vraagt of Eva al een kamer heeft.
Eva zegt dat ze een tijdelijke kamer heeft.

Yusuf Aslaner vraagt om Eva’s pronouns en of Eva vindt dat dat algemeen vermeld moet
worden.
Eva zegt dat haar pronouns zij/haar zijn en dat ze het belangrijk vindt dat dat vermeld wordt.

Ava Jongerden vraagt welke activiteiten Eva zou willen neerzetten om ismi meer te
verbinden.
Eva zegt dat Diner Rouler daarvoor een geschikte en leuke activiteit is, hoewel ze daar het
afgelopen jaar niet heel veel aan heeft meegedaan.

Melle Wassink vraagt welke drie boeken Eva in de ismusboekenkast zou willen neerzetten.
Eva zegt dat haar top drie dan zou zijn: Pride and Prejudice, 1984 en The Girl Who Fell
Beneath the Sea.

Ava vraagt wat Eva’s favoriete kunststroming is.
Eva zegt dat dat impressionisme of conceptual art zou zijn.
Merel Graafmans zegt dat ze met Eva wil trouwen.

Storm Stekelenburg vraagt of Eva het knap vindt hoe weinig Sam van Huizen kan in de
keuken.
Eva vindt dat daar verandering in moet komen.

Roos Giesen vraagt of Eva als mogelijk intern ideeën heeft voor de Cultuurcommissie
volgend jaar.
Eva lijkt het vooral leuk om naar musea te gaan.

Joos Rutjens vraagt wat Eva zou doen, stel ze had een atelier, maar er kwam een tweede
kunstenaar die haar kwasten afpakte en een andere stijl wilde gebruiken in haar kunst.
Eva zegt dat ze het heel leuk vindt om samen te werken, en zegt dat ze graag in gesprek
zou gaan met de andere kunstenaar over hoe zij hun stijlen kunnen mengen.
Joos is niet tevreden met het antwoord en vraagt hoe Eva een meningsverschil over de
rollen binnen een bestuur zou oplossen.
Eva zou dit het liefst met het hele bestuur bespreken en oplossen, omdat ze het belangrijk
vindt dat er eenheid is in een bestuur.

Boris de Geest vraagt hoe Eva het zou vinden als ze niet één van haar voorkeursfuncties
zou krijgen.
Eva zegt dat haar voorkeursfuncties overeenkomen met haar vaardigheden dus dat ze die
zeker liever wel zou krijgen.
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Sem Hollema zegt dat Eva in Groningen heeft gewoond en vraagt als noorderling of Eva
Groningen of Friesland leuker vindt.
Eva zegt geen mening te hebben.

Ivar Temmink vraagt of Eva het type persoon is dat hun tas op de stoel naast zich neerzet in
de trein.
Eva zegt van wel, maar alleen als het rustig is.

Wouter Kip vraagt hoe Eva ervoor wil zorgen dat Randstedelingen zich welkom voelen met
een perifeer kandidaatsbestuur.
Eva zegt zich niet veel zorgen te maken.

Aïscha Rijnen vraagt om Eva’s slechtste eigenschap.
Eva zegt dat ze niet kan spellen.
Aïscha vraagt wat Eva’s favoriete activiteit is.
Eva vindt het KMW heel leuk, zegt ze.
Aïscha vraagt wat Eva’s favoriete sog-activiteit is.
Eva denkt dat dat gamen op de Switch van Ivar is.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of Eva naast voorzitter ook SVMaatje wil worden.
Eva zegt van wel, en hoopt ismus daar goed in te vertegenwoordigen.

Sophie den Ouden vraagt of Eva een zon- of en maanmens is.
Eva voelt zich een zonmens.

Karlijn Verbaan vraagt met welk hemellichaam Eva zich identificeert.
Eva zegt dat ze zich verbonden voelt met de sterren.

Merel vraagt of Eva zich hard gaat maken om een vrouwelijke voorzitter te krijgen in dit
bestuur.
Eva zegt dat ze zich als feminist wel hard gaat maken, maar ook intern wil worden.

Bram van de Bogert vraagt wat Eva’s favoriete museum is.
Eva zegt dat dat het Kröller Müller is.

Fieke vraagt hoe Eva nieuwe leden wil betrekken.
Eva wil in de intro goed zichtbaar zijn, en wil eerstejaars nog actiever betrekken op de
kamer.

Sem vraagt of Eva zich harder in gaat zetten om voorzitter te worden omdat ze de enige
vrouw is.
Eva zegt dat dat haar niet veel uitmaakt en dat ze liever heeft dat iedereen op een plek zit
waar ze passen.

Lux van Andel vraagt welk sterrenbeeld Eva is.
Eva zegt een tweelingen te zijn.

Aïscha vraagt wat Eva anders wil doen dan het HB.
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Eva wil vooral bij het KMW duidelijk maken dat drinken niet verplicht is op een cantus.

Bart Krans vraagt wat Eva’s favoriete studeerplek is.
Eva zegt dat dat EOS is.

Boris zegt dat Eva de term soggen niet kent en vraagt wat ze van afko’s vindt.
Eva vindt ze cringe.

Boaz Klep vraagt of Eva haar BSA heeft.
Eva zegt van wel.

Sophie vraagt wat Eva’s favoriete kroegen in Groningen en Nijmegen zijn.
Eva zegt dat dat in Groningen Warhol is en in Nijmegen de TKB.

Maurits Bouma schorst de vergadering om 21:37 tot 10 uur.
Stemming kandidaten XXIIe Kandidaatsbestuur

Maurits Bouma heropent de vergadering.

Maurits Bouma zegt dat er direct wordt overgegaan tot de stemming over het
Kandidaatsbestuur in het algemeen, aangezien het Kandidaatskandidaatsbestuur vijf
mensen telt.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of de ALV de uitspraken van Wouter Kip wil bespreken.
Maurits Bouma zegt dat hij dat niet zal tegenhouden en vraagt of er mensen zijn die dat nu
willen bespreken.
Er zijn geen vrijwilligers.

Het Kandidaatskandidaatsbestuur bestaat uit:
Sem Hollema, Sam van Huizen, Wouter Kip, Ivar Temmink en Eva Verhofstad.

Maurits legt de stemprocedure uit.
Jasha Notenboom leest het quorum voor.
Er wordt gestemd.

De vergadering wordt geschorst voor onbepaalde tijd om de stemmen te tellen.

Marieke Gebbink sluit zich aan bij de vergadering.

De vergadering wordt hervat om 22:54.

Wouter Kip krijgt het woord en maakt zijn excuses voor de dingen die hij gezegd heeft, en
zegt dat wanneer mensen zich niet comfortabel voelen bij iets wat hij zegt of doet om dit bij
hem aan te geven, dan kan hij er wat aan doen.

Maurits Bouma leest de uitslag van de stemming voor:

Stemgerechtigden aanwezigen: 45
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Stemgerechtigden machtigingen: 17
Stemmen ongeldig: 1
Stemmen voor: 25
Stemmen tegen: 17
Stemmen onthouding: 19

Maurits zegt dat het XXIIe Kandidaatsbestuur der studievereniging ismus, bestaande uit
Sem Hollema, Sam van Huizen, Wouter Kip, Ivar Temmink en Eva Verhofstad is ingestemd.
De ALV applaudisseert.

W.V.T.T.K.

Melle Wassink vraagt of er geen absolute meerderheid nodig is voor de instemming van een
KB.
Maurits Bouma zegt van niet.
Isabel Berentsen zegt dat ze vindt dat na wat er gezegd is vandaag er hierover wel iets
verwerkt moet worden in het beleid van het aankomend bestuur.
Wouter Kip zegt dat hierover inmiddels wel gepraat is met zijn medebestuur.
Tessa van Weerdhuizen vraagt hoe het bestuur niet op de hoogte was van de uitspraken
van Wouter.
Maurits zegt dat er geen directe signalen waren waaruit het bestuur op kon maken dat er
dergelijke opmerkingen gemaakt waren.
Melle zegt dat dat bij hem niet opgekomen is om naar het bestuur te stappen, en dat het
bestuur het daarom niet had kunnen weten.
Maurits roept op tot het melden van dergelijke of andere vervelende situaties bij het bestuur
en/of bij Gerry van der Kamp-Alons, de vertrouwenscontactpersoon van de studie.

Rondvraag

Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor haar gastvrijheid, het KB mag
feliciteren, of hij Maurits Bouma mag vragen wat de tussenstand is van 1-on-1 soccer, of hij
Joos Rutjens mag vragen waar zijn schoenen van zijn, en of Boris de Geest mee wil naar
een rechte-mannen-in-elkaar-sla-cursus.
Boris vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het KB mag feliciteren en
succes mag wensen met de formatie, of hij het bestuur mag bedanken, in het bijzonder
Maurits voor het voorzitten en of hij Thomas mag beantwoorden met nee.
Joos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het KB mag feliciteren, of hij
Thomas mag antwoorden dat zijn schoenen van de Foot Locker zijn, en vraagt of Sem wil
leren hoe je Przewalskipaard spelt.
Welmoed Schouwstra vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze het KB mag
feliciteren met hun verkiezing.
Cas Theeuwen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het KB succes mag
wensen.
Kim van den Broek vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en of zij het KB succes
mag wensen.
Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Noortje Lamers mag
vragen wat haar favoriete uitgave was het afgelopen jaar, of Sophie den Ouden een shotje
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salmari wil doen, of Joos mee gaat gluren in de TKB, en of Tessa van Weerdhuizen en
Karlijn Verbaan ismus gaan missen als ze in het buitenland zijn volgend jaar.
Roos Giesen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren
en of ze mag vragen of Fieke Hendriks een adtje gaat trekken.
Karlijn vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze vo mag zeggen voor het
bestuur, of ze het KB mag feliciteren en afko’s mag aanmoedigen. Ze roept ook op tot een
collectief uitje naar de TKB.
Tessa vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren en ze
een goed jaar wensen ondanks dat ze het zonder haar moeten doen.
Isabel Berentsen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Maurits Bouma mag
vragen wie zijn favoriete ouders zijn, en of ze Bart mag antwoorden dat ze ismus zeker gaat
missen.
Sophie vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren, of ze
Maurits mag vragen om heal the world te zingen, of ze Bart mag antwoorden dat ze zeker
een shotje met hem wil doen, en daarna op tijd naar huis wil gaan.
Yusuf Aslaner zegt dat hij weggaat.
Marieke Gebbink vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het KB mag
feliciteren.
Benthe Greijn vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze het KB mag
feliciteren en succes mag wensen.
Lux van Andel vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag feliciteren en
roept op tot uitgaan.
Douwe Korts vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV.
Loïs van der Weijden vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB succes en
plezier mag wensen en zegt dat ze naar de TKB wil.
Fieke vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag bedanken voor een
interessante avond en succes mag wensen bij de formatie. Ze vraagt of ze het HB mag
bedanken voor de ALV en voor het vinden van het KB, en antwoordt dat ze zeker een adtje
gaat trekken.
Evie Renes vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag bedanken
voor de avond en of ze Emma Comellas mag vragen hoe dronken ze is.
Emma bedankt de ALV voor de ALV, feliciteert het KB en wenst iedereen een fijne avond.
Michiel Brugman vraagt of hij niks mag zeggen en bedankt de ALV.
Aïscha Rijnen vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de vele vragen, of ze het bestuur
mag bedanken, en of ze het KB mag feliciteren.
Sien Doreleijers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze het KB mag
feliciteren.
Bram van den Bogert vraagt of hij het woord mag, of hij de ALV mag bedanken voor de ALV,
of hij het KB mag feliciteren en of hij het bestuur mag bedanken. Hij zegt ook snel naar de
TKB te willen.
Lisa Schneiders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze het KB succes
mag wensen.
Madelief Wouters vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het KB mag
feliciteren.
Boaz Klep vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het KB mag feliciteren en
of hij mag zeggen dat hij zin heeft om naar de stad te gaan.
Janne Hietkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, en of hij iedereen veel
succes mag wensen.
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Gijsje Nieuwstraten vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze het KB mag
feliciteren.
Geri van Grunsven vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, en of hij het KB mag
feliciteren.
Ivar Woutersen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, en of hij het KB succes
mag wensen.
Storm Stekelenburg vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, en of hij het KB mag
vragen wie het bestuurspuntenklassement gaat winnen.
Annick Poos vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren
en mag vragen of ze mee mag doen met drunken theatre.
Merel Graafmans vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB succes mag
wensen, of ze Cas mag bedanken voor de peuk, Emma mag bedanken voor de wijn en
Melle Wassink mag bedanken voor zijn bijdrage. Ze zegt dat ze bij is om even te gaan kontje
schudden in de TKB.
Melle vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, en of hij het KB mag feliciteren.
Ava Jongerden vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het KB succes mag
wensen.
Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV en de felicitaties en of die
Joos mag zeggen dat ze de volgende keer zal proberen om przewalskipaard te spellen.
Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij zijn mede-KB’ers
mag feliciteren met hun aanstelling, of hij het bestuur mag bedanken voor de goede zorgen
tijdens de KKB-periode, en of hij Storm mag antwoorden dat hij belooft zachtjes te doen als
hij bezig is met de punten.
Eva Verhofstad vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken
voor het presideren, en of ze de leden mag bedanken voor alle vragen
Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij zijn mede-KB’ers mag
feliciteren met hun aanstelling, en of hij het bestuur mag bedanken voor het bijstaan van het
KB en het voorzitten van de vergadering.
Ivar Temmink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de ALV mag bedanken
voor de felicitaties en of hij mag vragen of hij zo bij iemand achterop op de fiets mag.
Jasha Notenboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag
feliciteren en succes mag wensen met de formatie, en of ze haar medebestuur mag
bedanken voor het afgelopen driekwart jaar.
Berend Kooiker vraagt of hij even mag nadenken over zijn rondvraag, of hij Ivar mag zeggen
dat hij bij hem achterop mag, of het stil mag zijn, en of hij zijn excuses mag aanbieden aan
alle footlocker medewerkers, of hij mag vragen of hij mee mag doen met de eerste editie van
de drunken ismusical en of hij mag zeggen dat hij zin heeft in de laatste loodjes. Hij vraagt of
hij het KB mag feliciteren, of hij het favoriete anagram van het woord citroen van Tristan
Hoenselaar mag weten.
Noortje vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het KB mag feliciteren en
succes mag wensen, of ze bart mag antwoorden dat haar favoriete uitgave dit jaar het
boeken van het hostel in rome was, want daar had ze een superleuke tijd.
Tristan vraagt de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het KB mag bedanken en
feliciteren, en of hij mag zeggen dat hij geen anagrammen voor het woord citroen kent.
Isabel zegt voordat Maurits kan antwoorden wie zijn favoriete ouders zijn dat Karlijn in
tranen zo trots is op Maurits.
Joos protesteert.
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Maurits bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid, voor het stemmen, en voor de
inbreng. Hij feliciteert het KB, en bedankt zijn medebestuurders en zegt dat hij het gek vindt
dat hij bijna klaar is. Hij antwoordt dat de tussenstand bij 1-on-1 soccer 32-22 is uit zijn
hoofd, hij laat in het midden wie er voor staat. Hij zegt dat hij alleen Heal the World wil
zingen als Sophie meedoet.
Sophie wil niet.
Sophie wordt op het krat geroepen door de ALV.
Sophie en Maurits zingen Heal the World van Michael Jackson.
De ALV valt bij.

Sluiting

Maurits Bouma sluit de ALV om 23:19.
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